
Styremøte Norsk spaniel klubb avdeling Rogaland. 17. januar 2017.      

Innkalt av:         Leiar Eva Bjelland 

Møtetype:         Styremøte 

Deltakarar:        Eva Bjelland, Siw Gjesdal, Ketil Simonsen, Lisbett Austrått, Anita Midthun, og Hans 

Hodne. Kopi av referat til Charlotte Isabel Hystad.  

-Referat frå forrige møte lest opp og godkjent. 

Sak ein: Økonomi. Kjapp gjennomgang av rekneskap for 2016, viser at klubben har ein sunn økonomi 

og går med overskot. Kasserar er i gang med det nye rekneskapsprogrammet Triplex. Fungerar bra.  

Sak to: Agillity. Tysdag 24. januar møter me på Sele for å rydda resten av utstyret. Me leitar etter ny 

plass å væra, og er avventande i forhold til det.  

Sak tri: Årsmøtet: Alle som har vært ansvarlege for ein aktivitet, må snarast senda nokre ord til 

sekretær Ketil, med tanke på årsberetning.         Innkalling: Senda på epost,og i posten til dei me ikkje 

har epost adresse til.  Passa på at det vert synleg på facebook. Blommar: Anita. Me må høyra med 

valkommiteen, kven som går ut av styret. Kaffi og kake: Kaffi er der, Siw tek med kake, Ketil tok visst 

på seg å laga cupcaces.  

Sak fire: aktivitetskalendaren:      Tu dyreklinikk. Me ynskjar foredrag om anatomi, herunder temaer 

som trening og kondisjon, foring, belastning, med meire. Dagny lagar nok eit opplegg.  

Lydigheitskurs. Sylvelin har sagt ja til å væra instruktør. Startar i april. 

Haugalandet: alt ok. Jaktkurs planlagt med Engelsk instruktør, og kjem til å verta gjennomført 6-7. 

mai. Ida Anette ansvarleg. Må annonserast skikkeleg på facebook. Pris sett til kr.1200.kan verta 

deltakarbegrensning ved mange påmeldte. 

Utstillingstreningar er i gang frå 18. Januar. 

Handlar kurs, og match show tek utstillingskommiteen ansvaret for. 

Det vert jaktanleggsprøve kurs i juni. 

Sporkurs? Me snakkar med Aina. 

Pelsstellkurs. –Heime hjå Hans. Eit eller to kurs, eventuelt helg. Nybyrjar, vidarekomne ? 

Det må lagas tein plan for årets jaktarrangement før årsmøtet. 

Neste møte: Årsmøtet.  


